

## **Temporary Help Services (THS) Requirement**

This requirement is for: Health Canada.

This requirement is open only to those **Supply Arrangement Holders under [EN578-172870](#)** who qualified under the following stream(s): Stream 13 – Policy and Advisory Services, Category 13.1 Access to Information and Privacy

**The following SA Holders (randomly selected in the Centralized Professional Services System) have been invited to submit a proposal:**

7661720 canada inc

A Hundred Answers Inc.

Advantage Personnel Ltd

Altis Human Resources (Ottawa) Inc.

Coradix technology Consulting Ltd.

CSI Consulting Inc.

Excel Human Resources Inc.

IBISKA Telecom Inc.

IPSS INC.

Modis Canada Inc

Orbis Risk Consulting Inc.

Pricewaterhouse Coopers LLP

QMR Staffing Solutions Incorporated

Raymond Chabot Grant Thornton Consulting Inc.

Spirit Personnel Inc.

Taligent Consulting Inc.

The AIM Group Inc.

Tiree Facility Solutions Inc.

Transpolar Technology Corporation and The Halifax Computer Consulting Group In Joint Venture

TRM Technologies Inc.

Welch LLP

### **Description of the Requirement:**

Health Canada has a requirement for the services of 3 Senior Privacy Advisor and has issued a Request for Proposal to suppliers generated from CPSS who are qualified in Stream 13 – Policy and Advisory Services, Category 13.1 – Access to Information and Privacy. Additional Resources may be required during the term of this contract.

### **Level of Security Requirement:**

Resource Minimum Security Level Required – Reliability  
Company Minimum Security Level Required – Secret

### **Proposed period of contract:**

The proposed period of contract shall be from ASAP to June 30, 2022

The contractor grants to Canada one (1) irrevocable option to extend the term of the contract by up to the maximum of 48 weeks from initial contract start date and one (1) irrevocable option to extend the term of the contract by up to the maximum of 24 weeks under the same conditions.

File Number: 1000240946

Contracting Authority: Shallee Doll

E-Mail: [shallee.doll@hc-sc.gc.ca](mailto:shallee.doll@hc-sc.gc.ca)

**NOTE: The Temporary Help Services (THS) Method of Supply is subject to quarterly refresh cycles. If you wish to find out how you can be a "Qualified SA Holder", please contact [TPSGC.DGASAT-ABTHS.PWGSC@tpsgc-pwgsc.gc.ca](mailto:TPSGC.DGASAT-ABTHS.PWGSC@tpsgc-pwgsc.gc.ca)**

## **Les services d'aide temporaire pour la région de la capitale nationale de projet de marché (APM)**

Le présent marché est passé pour le compte de: Santé Canada

Il est ouvert seulement aux **titulaires d'un arrangement en matière d'approvisionnement sous EN578-172870** qui sont qualifiés pour le volet suivant: Volet 13 – Politique et services consultatifs - 13.1 Accès à l'information et protection des renseignements personnels

**Les entreprises suivantes ont été invitées à présenter une proposition.**

7661720 canada inc

A Hundred Answers Inc.

Advantage Personnel Ltd

Altis Human Resources (Ottawa) Inc.

Coradix technology Consulting Ltd.

CSI Consulting Inc.

Excel Human Resources Inc.

IBISKA Telecom Inc.

IPSS INC.

Modis Canada Inc

Orbis Risk Consulting Inc.

Pricewaterhouse Coopers LLP

QMR Staffing Solutions Incorporated

Raymond Chabot Grant Thornton Consulting Inc.

Spirit Personnel Inc.

Taligent Consulting Inc.

The AIM Group Inc.

Tiree Facility Solutions Inc.

Transpolar Technology Corporation and The Halifax Computer Consulting Group In Joint Venture

TRM Technologies Inc.

Welch LLP

### **Description du besoin :**

Santé Canada a besoin des services de trois agent principal de la protection de la vie privée et a lancé une demande de propositions aux fournisseurs issus du SSPC qualifiés dans le volet 13 - Services de politiques et de conseils, catégorie 13.1 - Accès à l'information et protection des renseignements personnels.

Des ressources supplémentaires peuvent être nécessaires pendant la durée du présent contrat.

### **Niveau de sécurité :**

Niveau minimum de sécurité des ressources requis – fiabilité

Niveau de sécurité minimum requis par l'entreprise - Secret

### **Durée du contrat proposée:**

La période de contrat proposée sera du ASAP au 30 juin 2022.

L'entrepreneur accorde au Canada une (1) option irrévocable pour prolonger la durée du contrat jusqu'à un maximum de 48 semaines à compter de la date de début du contrat initial et une (1)

option irrévocable pour prolonger la durée du contrat jusqu'à concurrence du maximum de 24 semaines dans les mêmes conditions.

Numéro de dossier : 1000240496

Autorité contractante : Shallee Doll

Courriel : [shallee.doll@hc-sc.gc.ca](mailto:shallee.doll@hc-sc.gc.ca)

***REMARQUE : La méthode d'approvisionnement des services professionnels centrés sur les tâches et solutions (SPTS) est mise à jour chaque trimestre. Si vous désirez savoir comment vous pouvez devenir un « titulaire d'AA qualifié », veuillez communiquer avec [SPTS.TSPS@TPSGC-PWGSC.GC.CA](mailto:SPTS.TSPS@TPSGC-PWGSC.GC.CA)***